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1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 15.maijs                        protokols Nr. 11. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 10.05.2024.plkst. 08:32 

- atklāta 15.05.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par pilnvarojumu pieņemt lēmumus par pabeigto rekultivācijas darbu pieņemšanas komisiju 

izveidošanu;  

2. Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 7, Baldonē, atsavināšanu;  

3. Par nekustamā īpašuma A.Saulieša iela 6, Baldonē, atsavināšanu;  

4. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma "Vārpotnes", Vārpās, Baldones pagastā,  atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma "Rožkalni 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Beku iela 3, Mellupos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 9, Mellupos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 19, Mellupos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma Melleņu iela 27, Mellupos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

11. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) Amoliņu iela 8, Ķekavā, atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

12. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu Tērmaņa ielā 3, Tērmaņa ielā 5 un Pasta ielā 3, 

Baldonē;  

13. Par Baldones pilsētas ar lauku teritoriju pašvaldības 2007.gada 15.augusta saistošo 

noteikumu Nr.15 “Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Audriņi” 

detālplānojums” atcelšanu;  

14. Par Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Kalnabuciņi” detālplānojuma 

īstenošanu 

15. Par detālplānojuma “Lejas Birznieki”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā un 2019.gada 11. 

aprīļa lēmuma nr.13  atcelšanu;  

16. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem “Alvaļi”,”Dziedoņi”, 

“Gucīši”, Strēlniekkalns”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

17. Par detālplānojuma “Romanovski”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

18. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” attīstības plāna 2024. - 2026.gadam 

saskaņošanu;  

19. Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas attīstības plāna 2024.- 2026. gadam 

saskaņošanu;  

20. Par Baldones sākumskolas attīstības plāna 2024. - 2026. gadam saskaņošanu;  

21. Par saistošo noteikumu "Par Ķekavas novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu" 

apstiprināšanu;  

22. Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un Latvijas  

bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu. 

mailto:novads@kekava.lv
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Drošības komitejas jautājums  

23. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā. 

Finanšu komitejas jautājumi  

24. Par projekta “Gājēju laipas izbūvi” realizēšanu;  

25. Par atļauju Krievijas pilsonei Iuliia Garan reģistrēt zemesgrāmatā zemi Dinastijas iela 15, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

26. Pa atļauju Ķīnas pilsonim Qiao Zhang reģistrēt zemesgrāmatā zemes vienību Dinastijas iela 

17, atdalāmu no "Ķiršogas", Rāmavā, Ķekavas pagastā. 

Priekšsēdētāja jautājums  

27. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumos  Nr. 3, un 5, protokols 

Nr. 3/2021. 

Piebalsotais jautājums 

28. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības konkursa “Ķekavas novada uzņēmēju gada 

balva” nolikumā. 

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, izglītības kvalitātes procesu vadītāja 

Ilze Lisovska un izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska.  

Sēdē nepiedalās - Rihards Gorkšs. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē, ka saņemts Baires iesniegums, ar kuru viņa 

lūdz atjaunot viņas deputātes pilnvaras. Līdz ar šo paziņojumu Viktorijai Bairei tiek atjaunotas 

deputātes pilnvaras un līdz ar to beidzas Inetas Lazdas deputāta pilnvaras. 

 

 

Par darba kārtību 

Juris Žilko ziņo par darba kārtību un aicina tai pievienot vienu papildus jautājumu un divus 

jautājumus no sēdes darba kārtības izslēgt. 

Žilko un Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Aigars Vītols, Žilko, Zvaigzne, Putniņa, Keisters, Variks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 
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Debatē Andris Vītols, Jerums, Andris Vītols otrreiz, Jerums otrreiz. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 

konkursa “Ķekavas novada uzņēmēju gada balva” nolikumā”, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

Baire pauž viedokli par savu balsojumu – viņa šajā balsojumā nepiedalījās un nepiedalīsies arī 

visos pārējos šajā sēdē, jo viņa nepiedalījās komitejās un ar dokumentiem viņa varēja iepazīties 

tikai sākot no šodienas. 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko -  

Izslēgt no darba kārtības jautājumu – “Par atļauju Krievijas pilsonei Iuliia Garan 

reģistrēt zemesgrāmatā zemi Dinastijas iela 15, Rāmavā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – 4 (Arnolds 

Keisters, Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Valts Variks), “Nepiedalās” – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Andris Vītols balsoja par, viņš sniedz atbildi uz Jeruma debati pie darba kārtības.  

Keisters balsojumā atturējās un atturēsies arī nākamajā priekšlikumā. Laikā, kad viņš vadīja 

Īpašumu komiteju, šādus jautājumus kā informatīvus izskatīja komitejā, jo likums jau skaidri 

nosaka, kādu zemi un kas var iegūt īpašumā. Viņš uzskata, ka šis jautājums domes sēdē nav 

jāskata. 

Variks balsojumā atturējās, jo, ja reiz jautājums bija iekļauts domes sēdes darba kārtībā, tad 

pastāvēja divi varianti – vai nu saskaņot, vai nē. Šobrīd lielā mērā jautājums tiek virzīts uz to, ka 

tas tiks saskaņots, jo ar lielu ticamību vēstule netiks saņemta un jautājums tiek virzīts vienā 

virzienā. 

  

3.priekšlikums no Jura Žilko -  

Izslēgt no darba kārtības jautājumu – “Par atļauju Krievijas pilsonei Iuliia Garan 

reģistrēt zemesgrāmatā zemi Dinastijas iela 15, Rāmavā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – 4 (Arnolds 

Keisters, Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Valts Variks), “Nepiedalās” – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš izsakās par abu pēdējo priekšlikumu 

balsojumiem – viņa viedoklis ir līdzīgs Varika paustajam – ja reiz jautājumi virzījās caur 

komitejām, kurās par to izteica atzinumus un rezultātā jautājumi nonāca domes sēdes darba 

kārtībā, tad korektāk bija par tiem nobalsot. Jerums ir pārsteigts par Andra Vītola balsojumu, jo 

viņš iepriekš pauda viedokli, ka jautājumos nepieciešams domes lēmums, neskatoties uz to, 

Andris Vītols nobalsoja par jautājumu izslēgšanu no sēdes darba kārtības, kas, viņaprāt, ir 

nekonsekventa rīcība. 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem, un sēdes vadītājs aicina balsot par koriģēto 

sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 4 (Elīna Rasnace, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), “Nepiedalās” – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 15.maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par pilnvarojumu pieņemt lēmumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – lēmums paredz pilnvarojumu izpilddirektorei izveidot 

komisiju, kas pieņemtu zemes rekultivācijas darbus. Komisijā iekļaus gan pašvaldības 

speciālistus, gan pārstāvi no īpašnieka un uzņēmēja, gan arī no Valsts vides dienesta. Viņa 

aicina tehniski papildināt lēmuma projektu ar komitejas datumu, kurā komiteja sniedza atzinumu 

par šo jautājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru pieņemt lēmumus par derīgo 

izrakteņu ieguves vietu pabeigto rekultivācijas darbu pieņemšanas komisiju izveidošanu un 

to sastāvu apstiprināšanu. 

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.43:31) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis un nākamie deviņi jautājumi ir par īpašumu atsavināšanu 

atbilstoši atsavināmo zemju plānam, kuru dome nesen apstiprināja. Šis konkrēti ir 6263 

kv.m.liels zemes īpašums, kurš tiks izsolīts elektronisko izsoļu vietnē laika posmā no 27.maija 

līdz 26.jūnijam ar sākuma cenu 44900 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris Ceļmalnieks, 

Valts Variks),  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu A.Saulieša iela 7, Baldonē,  

pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.45:03) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis zemes gabals atrodas līdzās iepriekšējam, tas ir 1202 

kv.m.liels ar sākuma cenu 15850 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 2 (Andris 

Ceļmalnieks, Valts Variks), “Pret” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Valts Variks),  “Atturas” – nav, 

"Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu A.Saulieša iela 6, Baldonē,  

pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  
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4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.46:13) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – zemes gabals atrodas Baložos, tas ir 550 kv liels un uz izsoli 

tiks nodots ar sākuma cenu 21900 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Salnas iela 19, Baložos, 

pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.47:16) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – liels zemes gabals 1.45 ha un izsolei tiks nodots ar sākuma 

cenu 10530 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Vārpotnes”, Vārpās, Baldones 

pagastā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.48:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – zemes gabals atrodas Dzērumu ciemā, tas ir 810 kv.m.liels 

un izsolei tik nodots ar sākuma cenu 8000 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Rožkalni 40”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.49:13) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – zemes gabals ir 657 kv.m. liels un to paredzēts izsolīt ar 

sākuma cenu 3700 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Beku iela 3, Mellupos, 

Ķekavas pagastā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.50:15) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – 3300 kv.m. liels zemes gabals tiks izsolīts ar sākuma cenu 

6000 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Melleņu iela 9, Mellupos, 

Ķekavas pagastā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

8 

9. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:22) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – zemes gabals Mellupos 2700 kv.m.liels un tā sākuma cena ir  

5200 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Melleņu iela 19, Mellupos, 

Ķekavas pagastā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.52:38) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – 2500 kv.m.liels zemes gabals tiks izsolīts par 5000 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Melleņu iela 27, Mellupos, 

Ķekavas pagastā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.53:34) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis ir starpgabals 149 kv.m. liels, tas robežojas ar četriem 

pierobežniekiem, kuriem izsūtīs vēstules ar piedāvājumu iegādāties zemes gabalu. Ja pieteiksies 

vairāk kā viens interesents, tad zemi izsolīs starp tiem, kas būs pieteikušies. Zemes sākuma cena 

800 euro. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Amoliņu iela 8 (starpgabals), 

Ķekavā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.55:17) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – jautājums ir par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu trīs 

zemes gabalos Baldonē ar mērķi zemi sadalīt savrupmāju un dvīņu māju apbūvei, kā arī vienota 

ceļu tīkla izveidei. Komitejā jautājumu atbalstīja un attīstītāji ir saskaņojuši administratīvā 

līguma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi Tērmaņa ielā 3, Tērmaņa ielā 5 un Pasta ielā 3, 

Baldonē, savrupmāju un/vai dvīņu māju apbūvei, saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par saistošo noteikumu atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.57:12) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts personas iesniegums, kurā tā lūdz atcelt 2007.gadā 

ar saistošajiem noteikumiem apstiprinātu detālplānojumu. Pamatojoties uz šo iesniegumu 

sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. Komitejā jautājums atbalstīts, jo detālplānojumam šajā 

laikā nav uzsākta realizācija. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada domes saistošos noteikumus Nr.SN-TPD-3/2024 “Par 

Baldones pilsētas ar lauku teritoriju pašvaldības 2007.gada 15.augusta saistošo noteikumu 

Nr. 15 “Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Audriņi” detālplānojums” 

atcelšanu”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par detālplānojuma īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.58:52) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu noslēgt 

administratīvo līgumu par detālplānojuma realizāciju, kurš apstiprināts 20008.gadā ar 

saistošajiem noteikumiem. Tajā laikā normatīvais regulējums neparedzēja administratīvā līguma 

slēgšanu. Sagatavots attiecīgs lēmuma projekts un administratīvā līguma projekts, ko komiteja 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt administratīvo līgumu par Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala 

“Kalnabuciņi” detālplānojuma īstenošanu, un pilnvarot izpilddirektori parakstīt šo līgumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par detālplānojuma atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:00:32) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atcelt 

detālplānojumu, jo personai mainījušies plāni attiecībā uz šīs teritorijas attīstību. Sagatavots 

attiecīgs lēmuma projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt 2018.gada 27.septembra Ķekavas novada domes lēmumu Nr. 8 “Par detālplānojuma 

apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Lejas Birznieki”, “Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā”  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:02:16) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izsatrādāt 

detālplānojumu četriem zemes gabaliem ar mērķi sadalīt zemi apbūvei un izveidot vienotu ceļa 

tīklu. Ar attīstītājiem ir saskaņots administratīvā līguma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamo īpašumu “Alvaļi”, “Dziedoņi”, 

“Strēlniekkalns” un “Gucīši”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, savrupmāju un/vai dvīņu māju 

apbūvei, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:04:42) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma 

apstiprināšanu, kuru uzsāka izstrādāt 2023.gada augustā saskaņā ar domes lēmumu. 

Detālplānojums izgājis publiskās apspriešanas procedūru, kurā iebildumi nav saņemti. Komitejā 

lēmuma rojekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Romanovski”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

18. 
Par attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:06:33) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldībā saņemts bērnudārza vadītājas iesniegums ar 

lūgumu saskaņot iestādes attīstības plānu 2024.-2026.gadam. Atbilstoši Ministru kabineta 

noteikumiem šis ir obligāti nepieciešamais dokuments, kurā norāda izglītības iestādes misiju, 

vīziju, stratēģiskos mērķus un uzdevumus attīstības prioritātes un plānotos sasniedzamos 

rezultātus ne mazāk kā trijiem gadiem, un saskaņo šo dokumentu ar izglītības iestādes 

dibinātāju. Ir arī izdoti metodiskie noteikumu šī plāna izstrādei. Bērnudārza Vāverīte vadītāja šo 

dokumentu ir sagatavojusi, tas atbilst noteikumiem un iesniegusi saskaņošanai domē, kā arī 

bērnudārzam paredzēta akreditāciju, kurā šis dokuemnts būs nepieciešams. Komiteja jautājumu 

izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” attīstības plānu 2024.-2026. gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:11:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tieši tāds pats jautājums, tikai cita iestāde, plāns 

izstrādāts atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem un metodiskajiem norādījumiem. Kas ir 

īpašs, tad 2024.gadā mūzikas skolām visas programmas ir jāpārlicencē uz astoņgadīgajām 

programmām, tāpat šai plānā ir starptautiskā sadarbība ERASMUS+ projekti, kā arī skolai ļoti 

nepieciešama gan skatuve, gan telpas koncertiem. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas attīstības plānu 2024. - 2026.gadam  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:15:06) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tāds pats jautājums, šajā plānā vairāk uzmanības 

pievērsts skolēnu karjeras izglītībai, vērtēšanas pilnveidei un labiekārtotai videi. Komitejā 

jautājums atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Baldones sākumskolas attīstības plānu 2024. - 2026. gadam. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:16:44) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldības likuma pārejas noteikumi paredz pārvērtēt 

pašvaldībās izdodos saistošos noteikumus, kas jāizdara līdz jūnijam. Saistošie noteikumi nosaka, 

kā piešķir stipendijas pašvaldības iestāžu 10 līdz 12 klašu skolēniem un kritērijus stipendiju 

saņemšanai. Atšķirībā no šobrīd spēkā esošiem noteikumiem, janajos mainīti divi punkti – tiks 

palielinātas stipendijas no 30 euro uz 50 euro vērtējumam, kas nav mazāks 7,5 ballēm un no 50 

uz 70 euro vērtējumam, kas nav zemāks par 8,5 ballēm, un jaunās stipendijas piemēros no 

2025.gada 1.janvāra. Romanovska skaidro sīkāk par stipendiju piemērošanu. Šīm jaunajām 

stipendijām pašvaldības budžetā papildus būs nepieciešami 14 tūkstoši euro, ko plānos iestāžu 

budžetos, tāpat vairākās iestādēs plānots budžeta pieaugums. Saistošie noteikumi bija nodoti 

sabiedriskajai apspriešanai no šā gada 8. līdz 24.aprīlim, bet iebildumi vai priekšlikumi nav 

saņemti. Komiteja saistošos noteikumus atbalstīja. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Lisovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.14/2024 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 1:24:55) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – līdzīgu programmu pašvaldība īstenoja arī pagājušajā 

gadā, nometnes organizē ar mērķi sniegt atbalstu Ukrainas bērniem un jauniešiem, palīdzēt 

viņiem socializēties, kā arī latviešu valodas praktizēšanai un prasmju pilnveidei. Kopumā Latvijā 

plānots atbalsts aptuveni 4000 bērniem vecumā no 7 līdz 18 gadiem. Atbalsts dienas nometnē 

vienam bērnam būs 50 euro un 70 euro diennakts nometnē. Ķekavas novadā nometnēs 

piedalīsies 56 bērni, kur 23 būs no Ukrainas un 23 no Latvijas vecumā no 1.līdz 12.klasei. 

Programmas īstenošanai ir piešķirts finansējums, bet, lai to saņemtu, nepieciešams parakstīt 

sadarbības līgumu. Jautājumu komitejā atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Kļaviņa, Romanovska, Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu ar Valsts izglītības satura centru par atbalsta programmas 

“Atbalsts Ukrainas un Latvijas bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  
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DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

23. 
Par grozījumiem komisijas nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:33:20) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldībā saņemti divi iesniegumi - no Valsts meža 

dienesta un SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs”, ar lūgumu nomainīt Civilās aizsardzības 

komisijas locekļus, līdz ar to jāgroza komisijas nolikums, par ko arī sagatavots lēmuma projekts, 

kuru komitejā atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

24. 
Par projekta realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:36:06) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šis projekts par gājēju laipas izbūvi zem autoceļa A5 atbilst 

pašvaldības investīciju plānam. Lai projektu realizētu bija izsludināts publiskais iepirkums, tas ir 

noslēdzies un ir zināma nepieciešamā summa un darbu veicējs, taču šī gada budžetā paredzēti 

tikai 30 tūkstoši euro, kaut nepieciešama daudz lielāka summa, tāpēc saskaņā ar šo lēmumu 

projektam papildus tiks piešķirti vairāk kā 54 tūkstoši euro, ko paredzēts ņemt no Attīstības un 

būvniecības pārvaldes budžeta. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Variks, Danovska. 

Variks komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Valta Varika - 

Lemjošās daļas 2. punktu izteikt šādi: "Paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 

budžetā  papildus līdzekļus projekta “Gājēju laipas būvniecība valsts autoceļa A5 

šķērsošanai gar Ķekavas upi, Ķekavas novadā” realizēšanai EUR 54 495,99 apmērā, no 

Attīstības un būvniecības pārvaldes budžeta programmas: ANM projekta "Reģionāla 

mēroga veloinfrastruktūras attīstība Rīgas metropoles areālā, Ķekavas novadā", 

Nr.1.1.1.3.i.0/1/23/I/CFLA/003, Centrālās finanšu un līgumu aģentūras veiktā maksājuma 

par projekta Progresa pārskatu Nr.1 (ieguldīto līdzekļu atmaksa)." 
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Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

"Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire)  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts, saskaņā ar to labo lēmuma projektu un sēdes vadītājs aicina par to 

balsot. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Gājēju laipas būvniecība valsts autoceļa A5 šķērsošanai gar Ķekavas 

upi, Ķekavas novadā” realizēšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJA JAUTĀJUMS 

25. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:44:44) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sakarā ar to, ka Bairei atjaunots deputātes statuss un Lazda šo 

statusu zaudē, tad sagatavoti grozījumi lēmumā, ar kuru Sociālo lietu un Finanšu komitejās ievēl 

Viktoriju Bairi. Žilko apliecina, ka saņēmis Baires piekrišanu darboties abās šajās komitejās. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt deputāti Viktoriju Bairi Ķekavas novada domes Finanšu komitejā un Sociālo lietu 

komitejā. 

Lēmums pielikumā.  
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PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

26. 
Par grozījumiem konkursa nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:48:33) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – jautājums ir par konkursa nolikuma grozījumiem, nolikums 

sākotnēji apstiprināts 2017.gadā un 2019.gadā veikti tā grozījumi. Šobrīd arī sagatavots lēmuma 

projekts par nolikuma grozījumiem, kuros paredzēts precizēt konkursa nominācijas, tiek noteikts 

konkursa norises laiks un precizēts pieteikšanās formāts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības konkursa “Ķekavas novada uzņēmēju gada 

balva” nolikumā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:51. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 

 


